
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 04 / 2022

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 25 – abril - 2022

Hora inicio / fin 20:00 h. - 20:25

Lugar Tenencia Alcaldía Sur

ASISTENTES:

 PRESIDENTA 

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

VOCALES

Vecinos designados por Grupos Políticos

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Político PSOE

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grupo Político COMPROMIS

Personas designadas por Alcaldía

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Dña. M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ AAVV SAN BERNARDO

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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En cas de contindre este document dades 
de caràcter personal objecte de protecció, 
estos es troben omesos o  substituïts  per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment  de  la  Llei  Orgànica  15/1999, 
de  13  de  desembre,  de  Protecció  de 
Dades de Caràcter Personal. 

En caso de contener este documento datos 
de  carácter  personal  objeto  de  protección, 
estos se encuentran  omitidos o  sustituidos 
por  asteriscos  (*)  o  por  PARTICULAR,  en 
cumplimiento  de la  Ley  Orgánica  15/1999, 
de 13 de diciembre, de Protección de Datos 
de Carácter Personal. 
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NO ASISTEN:

Dña. M.ª Jesús Garrido Moya

D. Miguel Angel Guillamón Naches

D. José Oscar Sánchez Ramos

Dña. Estefanía García Gómez

ASISTEN:

Dña. Isabel Granero Moya

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de la 
Junta de Distrito Sur de fecha 29 de marzo de 2022

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Tenencia  de  Alcaldía  Sur,  en  la  calle  Ricardo  Catalá,  esquina  Joaquín 
Marqués, siendo las 20:00 del día 25 de abril de dos mil veintidós, bajo la presidencia del 
Ilma. Señora Teniente de Alcalde, Doña Patricia Puerta Barberá, se reúnen los señores y 
señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal de 
Distrito SUR , con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA   CORRESPONDIENTE  A  LA 
SESIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 29 DE 
MARZO DE 2022 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el 
día 29 de marzo de 2022 por unanimidad se acuerda aprobarla. 
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2º.- INFORME PRESIDENTA

La  Sra.  Presidenta  informa  de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:

  MOVILIDAD URBANA

  Dª. M. ISABEL GRANERO MOYA:

Respecto  a  su  solicitud  de  convertir  el  estacionamiento  de  la  zona  de  la 
supermanzana en estacionamiento prioritario para residentes, INFORMAN se tendrá en 
cuenta su sugerencia en la nueva contratación del servicio de estacionamiento regulado 
bajo control horario.

 
  D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ:

Respecto a su solicitud de ejecutar un carril bici en la Avda. Valencia para mejora 
de  la  seguridad  ciclista,  INFORMAN  se  tiene  en  cuenta  su  sugerencia  y  se  está 
procediendo a su estudio para próximas actuaciones.

 
   Dª. M. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ:

Respecto  a su indicación  de que en la  Avda.  Villarreal  existen dos pasos de 
peatones, uno de ellos sobre-elevado, por lo que considera que debería elevarse también 
el  que queda;  INFORMA que está elevado el  paso en el  sentido de incorporación a la 
intersección, no procede elevar el mismo rebasada dicha intersección.

  
   3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

D. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

Comenta que en la zona de la Gran Vía zona de las pistas de deporte, el firme 
esta desigual, sería recomendable asfaltarlo.
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D. MANUEL PEQUEROLES BELMONTE

El Sr. Pegueroles, informó que ya se ha reparado el socavón que reclamo su día 
de la Calle Manuel Azaña a la altura de la Plaza Sierra de Gredos. 

AA.VV. SAN JAIME

El Sr. Ramos, Insiste una vez más en la necesidad de arreglar los baches que hay 
en la entrada del Grupo Roquetes.

Informa que en la  zona de los árboles esta lleno de hierbas y se debería de 
limpiar.

La acequia del grupo no se ha limpiado y esta muy sucia y con las hierbas muy 
altas, en ya de urgencia la limpieza de la misma.

Con  respecto  a  la  caseta  del  pozo  de  obra  situada  en  el  grupo,  se  siguen 
reparando coches y dejan allí tirado el aceite, en este momento hace más de tres semanas 
hay un vehículo  opel  corsa encima de una pieza de madera,  el  Sr.  Ramos pasará la 
matrícula para avisar a la policía.

AA.VV. SAN BERNARDO

El  Sr.  Gómez,  insiste  una  vez  más  la  petición  de  instalar  badenes  elevados 
porque los vehículos circulan a gran velocidad y no han dado ninguna solución al problema 
a fecha de hoy.

Informa  que  visito  el  grupo  el  ingeniero  del  Ayuntamiento  al  respecto  de  la 
reclamación del las luces del Parque Roselló, ya que hay zonas muy oscuras porque las 
farolas están muy altas y los pinos las tapan y se solicito instalar luz en las esquinas de la 
caseta para así tener iluminada esa zona e intentar solucionar el trapicheo, pero no se ha 
informado de nada al respecto.

El  Sr.  Gómez,  ha  presentado  SMC  2206095,  solicitando  la  reparación  o 
sustitución de la trapa situada Calle Vallat, 10 en el Grupo San Bernardo, es necesario 
solucionar el problema ya que han habido caídas por viandantes

Reclama la petición del mantenimiento de la caseta de madera instalada en el 
grupo ya que es necesario después de varios años que no se ha lijado ni barnizado.
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M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Comunica que el la Calle Salvador Guinot, 63 hay un cúmulo de hormigón al la do 
de la farola donde se puede tropezar y caer, se debería de retirar.

Solicita se poden los árboles de la Calle Ribelles Comin, entre los números 85 y 
90 ya que están muy grandes y pueden entrar en las casas.

Informa que el parque de la calle l’Illa Baleato no tiene luz.

También  en  Ciudad  Jardín  situado  detrás  de  la  Calle  Sierra  Mariola,  hay  un 
columpio roto, aunque en principio se comprobará si es de propiedad privada.

Y  siendo  las  veinte  horas  y  veinticinco  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, el señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 

Núm. d’acta 04/2022

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 25 d’abril de 2022

Hora inici/fi 20:00 h – 20:25 h

Lloc Tinència d’Alcaldia Sud

ASSISTENTS:

 PRESIDENTA 

SRA. PATRICIA PUERTA BARBERÁ

VOCALS

Veïns designats per grups polítics

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup polític PSOE

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ Grup polític COMPROMÍS

Persones designades per Alcaldia

SRA. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

SRA. M.ª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

Representants d'associacions veïnals

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SAN JAIME

SR. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ AV SAN BERNARDO

Representants de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMÉNECH

SECRETÀRIA

SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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NO HI ASSISTEIXEN:

Sra. M.ª Jesús Garrido Moya

Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

Sr. José Oscar Sánchez Ramos

Sra. Estefanía García Gómez

ASSISTEIXEN:

Sra. Isabel Granero Moya

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Sud de 
data 29 de març de 2022

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia de Districte Sud, al carrer Ricard Català, cantó amb carrer 
Joaquín Marqués, a les 20:00 h del dia 25 d’abril de dos mil vint-i-dos, sota la presidència 
de la  Il·lma.  Sra.  Patricia  Puerta Barberá, tinent  d'Alcaldia,  es reuneixen els  senyors i 
senyores  suara esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària de la  Junta  Municipal del 
Districte  SUD, amb la meua assistència com a  secretària  delegada de la Junta per a 
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 29 DE MARÇ DE 2022 

Com  que  no  hi  ha  objeccions  a  l'esborrany  de  l'acta  de  la  sessió  ordinària, 
celebrada el dia 29 de març de 2022, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 
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2. INFORME DE LA PRESIDENTA

La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:

 MOBILITAT URBANA

SRA. M. ISABEL GRANERO MOYA:

Respecte  a  la  seua  sol·licitud  de  convertir  l'estacionament  de  la  zona  de  la 
superilla en estacionament prioritari per a residents, INFORMEN que es tindrà en compte 
el seu suggeriment en la nova contractació del serve d'estacionament regulat sota control 
horari.

 
SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ:

Respecte a la seua sol·licitud d'executar un carril bici  a l’avinguda de València 
per  a  la  millora  de  la  seguretat  ciclista,  INFORMEN que  es  tindrà  en compte el  seu 
suggeriment i que s'està procedint al seu estudi per a pròximes actuacions.

 
              SRA. M. ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ:

Respecte a la seua sol·licitud d’elevar un pas de vianants que hi ha a l’avinguda 
de  Vila-real  que  no  està sobreelevat,  INFORMEN que  està  elevat  el  pas  en  el  sentit 
d'incorporació  a  la  intersecció,  però  que  no  és  procedent  elevar  l’altre  una  vegada 
sobrepassada la intersecció.

  
              3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que  no  hi  ha  cap  assumpte  de  despatx  extraordinari,  es  passa  al  punt 
següent de l'ordre del dia.

4. PRECS I PREGUNTES

SR. MANEL JOSEP ESTRADA MELIÀ

El Sr. Estrada comenta que a la zona de les pistes d'esport de la Gran Via, el ferm 
està desigual i seria recomanable asfaltar-ho de nou.
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SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

El Sr. Pegueroles informa que ja s'ha reparat el clot que va reclamar al seu dia del 
carrer Manuel Azaña, a l'altura de la plaça Serra de Gredos. 

AV SAN JAIME

El Sr. Ramos insisteix una vegada més en la necessitat de reparar els clots que hi 
ha a l'entrada del grup Roquetes.

Informa que la zona dels arbres està plena d'herbes i s’hauria de netejar. També 
comenta que la séquia del grup no s'ha netejat des de fa temps i està molt bruta, amb les 
herbes molt altes, per la qual cosa demana que es netege urgentment.

Respecte  a  la  caseta  del  pou  d'obra  situada  en  el  grup,  informa  que  allí  es 
continuen reparant cotxes i deixen tirat l'oli, i fa més de tres setmanes que hi ha un vehicle 
Opel Corsa damunt d'una peça de fusta. El Sr. Ramos passarà la matrícula per a avisar a 
la Policia.

AV SAN BERNARDO

El Sr. Gómez insisteix una vegada més en la petició d'instal·lar ressalts perquè els 
vehicles circulen a gran velocitat i no han donat cap solució al problema en data de hui.

Informa que l'enginyer de l'Ajuntament va visitar el grup per la reclamació dels 
llums del parc del Roselló. Hi ha zones molt fosques perquè els fanals estan molt alts i els 
pins els tapen, per tant va sol·licitar la instal·lació de llums en els cantons de la caseta per 
a així tindre il·luminada eixa zona i intentar solucionar el tripijoc, però no han rebut cap 
resposta.

El Sr.  Gómez ha presentat una SMC 2206095,  en què sol·licita la reparació o 
substitució de la trapa situada al carrer Vallat, 10, al grup Sant Bernat, ja que hi ha hagut 
moltes caigudes de vianants i, per tant, cal solucionar el problema.

Reclama el manteniment de la caseta de fusta instal·lada en el grup després de 
diversos anys sense escatar ni envernissar.

SRA. Mª ISABEL CEBRIÁN GÓMEZ

La Sra. Cebrián comunica que al carrer Salvador Guinot, 63 hi ha un cúmul de 
formigó al costat del fanal amb el qual es pot entropessar i caure, per la qual cosa s’hauria 
de retirar.

Sol·licita que es poden els arbres del carrer Ribelles Comins, entre els números 
85 i 90, ja que estan molt grans i poden arribar a entrar a les cases.
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Informa que el parc del carrer Illa Baleato no té llum.

També comenta que en Ciudad Jardín, darrere del carrer Serra de Mariola, hi ha 
una  engrunsadora  trencada,  encara  que  en  principi  es  comprovarà  si  és  de  propietat 
privada.

I a les vint hores i vint-i-cinc minuts de la data indicada en l'encapçalament, sense 
que hi  haja  més assumptes  a tractar,  la  presidenta  alça  la  sessió,  de  la  qual,  com a 
secretària,  en  done  fe  i,  perquè  conste,  estenc aquesta  acta  que  firme junt  amb  la 
presidenta de la Junta  Municipal del Districte SUD.
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En cas de contindre este document dades 
de caràcter personal objecte de protecció, 
estos es troben omesos o  substituïts  per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment  de  la  Llei  Orgànica  15/1999, 
de  13  de  desembre,  de  Protecció  de 
Dades de Caràcter Personal. 

En caso de contener este documento datos 
de  carácter  personal  objeto  de  protección, 
estos se encuentran  omitidos o  sustituidos 
por  asteriscos  (*)  o  por  PARTICULAR,  en 
cumplimiento  de la  Ley  Orgánica  15/1999, 
de 13 de diciembre, de Protección de Datos 
de Carácter Personal. 
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